

Since 2004, Synaltic has been at the forefront of Data Management, offering a fresh perspective on the ever-evolving landscape of « Data-Driven » information systems.

Our success stems from **strategic partnerships established at an early age** and the unwavering support of **our 30 certified employees**. At Synaltic, we guide our clients through every phase of data valorization.

**From our humble beginnings, we've witnessed a paradigm shift.** Traditional approaches—such as the V-cycle, data warehouses, and data lakes—are no longer satisfactory. Today, our clients demand seamless access to data across their organizations, seeking tangible value extraction. **We've wholeheartedly embraced self-service solutions, cloud technologies, and unified data platforms.**

Data analysts, data stewards, data preparers, data integrators... **we are the Data Generation, at their service for 20 years now.**

We're here to serve, innovate, and drive excellence in the data-driven world.

**Depuis 2004, Synaltic est à l'avant-garde du Data Management**, offrant une nouvelle perspective sur le paysage en constante évolution des systèmes d'information « Data-Driven ».

Notre succès repose sur des **partenariats stratégiques établis dès le plus jeune âge** et sur le soutien indéfectible de nos **30 employés certifiés**.

**Depuis nos humbles débuts, nous avons assisté à un changement de paradigme.** Les approches traditionnelles, telles que le cycle en V, les entrepôts de données et les lacs de données, ne sont plus satisfaisantes. Aujourd'hui, nos clients exigent un accès transparent aux données dans l'ensemble de leur organisation. **Nous avons donc adopté sans réserve les solutions en libre-service, les technologies cloud et les plateformes de données unifiées.**

Data analysts, data stewards, data préparateurs, data intégrateurs... **nous sommes la Data Generation, à leur service depuis maintenant 20 ans.**

Nous sommes là pour servir, innover et favoriser l'excellence dans un monde axé sur les données.